
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 10. října 2015 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, prof. Bílek, doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. Musílek, 
doc. Bednařík, Dr. Musílek, dr. Kuneš, dr. Radocha, dr. Kühnová, Ing. Kost-
rová 

Hosté: Prof. Kuča 
Omluveni: 
 

prof. Milková 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Dr. Grulich informoval, že setkání správců, proděkanů a studijních referentek k vyhodno-

cení ročních zkušeností s fungováním IS STAG se bude konat ještě do konce kalendářního 

roku. 

 Prof. Kuča obdržel od všech součástí stanoviska a kolegium rozhodlo o přijetí varianty za-

členění nakladatelství Gaudeamus pod Univerzitní knihovnu; nový ředitel(ka) Univerzitní 

knihovny nastoupí 1. ledna 2016.  

 Dr. Grulich informoval o stavu spuštění evaluačního rozhraní v IS STAG. Připravuje se jed-

notný dotazník, který bude následně spuštěn. 

 Dr. Žumárová okomentovala centralizované rozvojové projekty, kde UHK podává v part-

nerství 3 standardní centralizované projekty a další 6 projektů v režimu tzv. 13+ 

zapojených vysokých škol. 

 Prof. Kuča pohovořil o získaném projektu TAČR GAMA. V rámci tohoto projektu bude vy-

psána interní soutěž UHK, zaměřená na inovativní projekty s řešením v roce 2016. 

 Dr. Žumárová informovala o výzvách v rámci OP VVV. Do konce roku 2015 se očekávají 3 

výzvy směřované k VŠ. Jedna z výzev by se měla týkat jednoho velkého strategického pro-

jektu zaměřeného na více oblastí (možnost zaměření na inovace, další vzdělávání 

pracovníků, kvalitu, atd.), dále projektu zaměřeného na přístrojové vybavení a třetí oblast 

by měla být didaktického směru. 



 V rámci ITI Hradubicko je z OP VVV vyjednáno pro oblast spolupráce VŠ s firmami cca 465 

mil. Kč. Dohoda napříč VŠ Hradubicka je na jednom společném projektu „POSTDOCI“. 

  

K bodu 2) – Informace z referátu vědy 

Proděkan Kříž informoval o výběru excelentních výstupů pro pilíř II hodnocení výsledků vý-

zkumných organizací dle platné Metodiky. Konstatoval, že na základě analýzy loňských 

vybraných excelentních výsledků PřF pravděpodobně žádný konkurenceschopný výsledek mít 

nebude. Dále informoval o kontrole splnění výstupů projektů Specifického výzkumu 2014. 

U plné třetiny projektů dosud nebyl vykázán jediný bodovatelný výsledek. Jejich řešitelé už 

nebudou nadále k dodání výsledků vyzýváni, ale do té doby, než bodovatelný výstup předloží, 

nebude nikomu z řešitelských týmů udělen žádný další projekt SV.“ 

 

K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 

Pan proděkan dr. Musílek poděkoval akademickým pracovníkům a studentům kateder PřF za 

propagaci fakulty v rámci Dne univerzity a Noci vědců. Informoval, že návrhy na ocenění stu-

dentů při příležitosti Dne boje za svobodu a demokracii zaslaly katedry fyziky (3 studentky) a 

chemie (2 studentky), jména všech 5 navržených studentek postoupila fakulta na rektorát; 

pravděpodobné je, že budou vybrány 2 studentky z těchto pěti navržených. Připomněl úkol 

zaslat podklady k aktualizaci nabídky programů pro partnerské školy a termín splnění 15. října.  

Několik poznámek k systému STAG: Tento akademický rok se „rozjíždí“ podstatně plynuleji než 

ten minulý. Je vše opravdu bez problémů? (dotaz směrem ke katedrám) Hodnocení diplomo-

vých a bakalářských prací bude moci od tohoto akademického roku zapsat pouze vedoucí 

práce.  To je zajištěno novým typem předmětu – typ „závěrečná práce“ a přidělením vedou-

cího práce jako „zkoušejícího“ k tomuto předmětu a danému studentovi. Koncil STAG navrhl 

NEUVÁDĚT na diplomech a diploma supplements dříve získané akademické tituly. K tomuto 

bodu byla intenzivní diskuze, z níž vyplynulo stanovisko a návrh Přírodovědecké fakulty smě-

rem k rektorátu UHK: Přírodovědecká fakulta NESOUHLASÍ s netisknutím dříve získaných titulů 

na DIPLOM a navrhuje tiskovou sestavu graficky upravit tak, aby titul dříve získaný, jméno a 

příjmení byly vytištěny stejným písmem (typem, velikostí i řezem) jako nově získaný titul (plný 

název i zkratka). 

 

K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 

Proděkan prof. Bílek informoval o výběrových řízením v rámci programu Erasmus Plus. Zazna-

menán je zvýšený zájem studentů o praktické stáže. Dále informoval o způsobu vykazování 

výuky zahraničních studentů - samoplátců. Dle dohody bude každý vyučující do 1. dne násle-

dujícího měsíce odevzdávat na děkanát výkaz odučených hodin (individuálních konzultací a 

seminární výuky ve výši standardního rozvrhu daného studijního oboru). Hodiny za měsíc září 

budou zahrnuty v říjnovém výkazu. Odměny za tuto výuku budou vypláceny měsíčně. 

 



 

K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  

- Paní tajemnice sdělila, že vedoucí kateder byli osloveni kolegyní H. Čejkovou s žádostí 

o zajištění podkladů pro vyčíslení vzájemné výuky za ZS a LS akademického roku 2014/15. 

Termín zaslání podkladů je do konce října.  

- Referentkám kateder byl zaslán metodický pokyn pana kvestora k provozu hlavní po-

kladny. V některých bodech byla činnost pokladny upravena, ostatní zůstávají ve stejném 

režimu. Důvodem je snaha o omezení hotovostního toku peněz.  

 

K bodu 6) – Různé 

Do různého se nikdo nepřihlásil. 

 

 

 

Úkoly: 
 

1. Vedoucí kateder se vyjádří k využívání jejich katedrou placené databáze ProQuest. 
Termín:  do 30. října 2015  
Kdo: vedoucí kateder  
Komu: děkanovi, proděkanovi dr. Křížovi 

2. Zaslat podklady k aktualizaci nabídky programů pro partnerské školy.  

Termín: do 15. října 2015 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: proděkanovi dr. Musílkovi 
 
  
  

 
 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


